HK Collective Conference: Abstract Submission Information Document

The 2024 HK Collective Conference will be a multidisciplinary conference, all submissions will therefore be accepted from the areas of Human Kinetics, Kinesiology, Exercise Science(s), and Physical and Health Education. Including but not limited to the following sub-disciplines:
· Physiology 
· Biomechanics 
· Motor control and learning 
· Sociocultural studies
· Psychology and pedagogy
· Management 
· Leisure studies 
· Intervention and consultation 

Abstracts for project proposals, studies in progress with preliminary analysis, and complete data sets are all encouraged.

Abstract Guidelines

Abstracts will be accepted for either 10-15 minute presentation, or poster presentation. Individuals will be notified of the decision following the conclusion of the Abstract submissions.

· Abstracts Due: Thursday, March 28th 
· Abstract Title
· 300 words maximum for abstract body
· Abstracts should follow a general formatting guideline (Introduction, Methods, Results, Conclusion)
· List all authors and affiliations separated by a comma and listed by number notation. Please include department and location for affiliations. Example below: 
· Smith, J. [1], Brown, F. R. [1], Williams, R. A. [2], & Taylor, C. [2]
· [1] School of Human Kinetics, University of Ottawa, Ottawa, ON, Canada
[2] Department of Kinesiology & Physical Education, McGill University, Montreal, QC, Canada


Submission should be made through the following link:
https://forms.gle/4eNdPrvNzy2AmMU77


Conférence Collective AP : Document d'Information sur la Soumission des Résumés 
  
La Conférence Collective AP 2024 sera une conférence multidisciplinaire; toutes les soumissions seront donc acceptées dans les domaines de la cinétique humaine, de la kinésiologie, des sciences de l'exercice et de l'éducation physique et la santé. Y compris, mais sans s'y limiter, les sous-disciplines suivantes : 
· Physiologie 
· Biomécanique 
· Contrôle moteur et apprentissage 
· Études socioculturelles 
· Psychologie et pédagogie 
· Gestion 
· Études des loisirs 
· Intervention et consultation 
  
Les résumés de propositions de projets, d'études en cours avec analyse préliminaire et d'ensembles de données complets sont tous encouragés. 
  
Lignes directrices pour les résumés 
  
Les résumés seront acceptés pour une présentation de 10 à 15 minutes ou pour une présentation par affiche. Les personnes concernées seront informées de la décision prise à la fin du délai de soumission des résumés. 
 
· Date limite de soumission des résumés : Jeudi 28 mars 
· Titre du résumé 
· 300 mots maximum pour le corps du résumé 
· Les résumés doivent suivre les lignes directrices générales de formatage : Introduction, Méthodes, Résultats, Conclusion.  
· Énumérer tous les auteurs et affiliations en les séparant par une virgule et en les classant par numéro. Veuillez indiquer le département et le lieu de travail pour les affiliations. Exemple ci-dessous : 
· Smith, J. [1], Brown, F. R. [1], Williams, R. A. [2], & Taylor, C. [2] 
· [1] École des sciences de l'activité physique, Université d'Ottawa, Ottawa, ON, Canada [2] Département de kinésiologie et d'éducation physique, Université McGill, Montréal, QC, Canada 
  
La soumission doit être effectuée par l'entremise du lien suivant : 
https://forms.gle/4eNdPrvNzy2AmMU77 

